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MĚSTO JÍLOVÉ 
RADA MĚSTA JÍLOVÉ 

 

KOMISE INVESTIČNÍ A VÝSTAVBY 
 

Schůze, zasedání, jednání č. :  04-2019/04-KIV 

 

Místo jednání: Městský úřad Jílové, kancelář č. 21 

Datum a čas jednání: 25. 4. 2019 (začátek: 15.10 hod., konec: 16.50 hod.) 

Specifikace jednání:  zasedání 

Přítomni:  Ing. Jiří Kulhánek, Ing. Kamil Šembera, Jiří Pokorný,  
 Bc. Lubomír Michalec, Petra Drugová  

Přizváni: OSMŽP MÚ Jílové - Tomáš Bouška 
  
Program jednání: 
I. Informace k investičním akcím města 
II. Zpráva MUDr. Holého k doporučením komise 
III. Žádost OSMŽP (p. Huzan) o posouzení stavu dřevostavby chaty na pozemku p.č. 

3683/1 k.ú. Jílové u Děčína za účelem možnosti jejího pronájmu   
IV. Žádost OSMŽP (p. Žemlová) o součinnost při posouzení vstupů u panelového domu 

Nová 183-183, Jílové 

 

 

 
I. Informace k investičním akcím města 
 
Členové komise se seznámili se stavem rozpracovaných oprav a investic. Seznam zpracoval bývalý 
referent investic Bc. Tomáš Sosna. Současný referent investic p. Tomáš Bouška podal k některým 
investičním akcím aktuální informace.  

Autobusová zastávka na Sněžníku: 
Současná autobusová zastávka na Sněžníku u křižovatky na rozhlednu je v nevyhovujícím technickém 
stavu, dochází k postupnému vyklonění celé konstrukce zastávky směrem do strany, do objektu zatéká 
a tím veškeré konstrukce rychle degradují. Je nutná její demolice, na kterou již existuje dokumentace 
bouracích prací a souhlas Magistrátu města Děčín s odstraněním stavby. Pozemek pod současnou 
zastávkou je tří vlastníků – 6 m2 vlastní město Jílové, 7 m2 Lesy ČR a 4 m2 Agentura ochrany přírody a 
krajiny. K dispozici jsou dvě varianty návrhu vzhledu nové zastávky, buď z kulatiny, nebo z prken, 
včetně předpokládané ceny obou variant. Autobusovou zastávku využívá max. 5 cestujících, proto je 
možné vybudovat zastávku pouze na pozemku města, tj. do 6 m2. Dle sdělení referenta investic na 
stavbu do 6 m2 není potřeba povolení. Komise doporučuje záměr výstavby nové zastávky projednat se 
Správou CHKO Labské pískovce. Vedle nové zastávky vznikne volný pozemek ve vlastnictví Lesů ČR, 
na kterém může být vybudováno posezení pro turisty a cyklisty.  

Komise doporučuje vybudovat menší zastávku do 6 m2 z prken, neboť zastávka z kulatiny 
do okolního prostředí vzhledově nezapadá. Demolici doporučuje komise udělat svépomocí 
pracovníky OMH nebo členy JSDHO Jílové s dohledem stavebního dozoru. Před výstavbou 
nové zastávky doporučuje komise zjistit, zda lze vyrobit ve stejném stylu i posezení a 
OSMŽP může poté jednat s Lesy ČR ohledně vybudování posezení vedle zastávky. 

hlasování:  pro – 5  proti – 0 zdržel se – 0 
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Změna tepelného zdroje v nemovitosti Mírové nám. 223, Jílové: 
Dle projektové dokumentace na společnou kotelnu v nemovitosti Mírové nám. 223, kterou zpracovala 
společnost TECHNOdesign s.r.o. byla předpokládaná hodnota zakázky 731 012 Kč bez DPH, ovšem v 
rozpočtu je počítáno s částkou 405 000 Kč. Dne 13. 3. 2019 schválila rada města zveřejnění výzvy na 
akci „Změna tepelného zdroje v nemovitosti Mírové nám. 223, Jílové“. Dne 8. 4. 2019 proběhlo 
vyhodnocení šesti obdržených nabídek. Nejlevnější byla nabídka společnosti STATUT s.r.o., jejíž 
nabídková cena je 587 308 Kč bez DPH. V rozpočtu tyto finanční prostředky nejsou k dispozici, proto 
se akce nebude zatím realizovat. 

V objektu jsou tři byty a dva nebytové prostory, které město pronajímá, proto komise 
doporučuje místo společné kotelny mít kotle v jednotlivých bytech a nebytech. Člen 
komise Jiří Pokorný připraví ve spolupráci s odbornou firmou podklady pro výběrové 
řízení na etážové vytápění. 

hlasování:  pro – 5  proti – 0 zdržel se – 0 

 

Jílovský zámek: 
V současné době probíhá oprava pláště Jílovského zámku včetně výměny oken a okenic a výmalba 
uvnitř zámku. Výmalba místnosti vedle obřadní místnosti probíhá dle požadavku NPÚ tzv. hladovou 
malbou, tzn. první výmalba do sebe natáhne soli, poté se odstraní a nanese se nová omítka. 
Zhotovitel firma CHEOPS DC s.r.o. předpokládá nějaké rozpočtové změny (méněpráce i vícepráce). 
Současná břidlicová vrstva fasády musí ze 100  % dolu, nestačí ji omýt vapkou, ale musí se ručně 
otlouct, pak je třeba nahradit ji speciální hmotou, u které bude nová fasáda „flekatá“, což požaduje 
NPÚ. U některých oken a okenic se původně počítalo s repasováním, ale nakonec bude nových 
mnohem víc, než se předpokládalo. 

Součástí opravy pláště je i oprava pískovcového portálu, což podléhá povolovacímu řízení. Mgr. 
Sellnerová z NPÚ požaduje, aby opravu vstupního portálu prováděl pouze restaurátor. OSMŽP obdržel 
cenovou nabídku akademického sochaře Libora Piskláka, dle které restaurátorské práce na vstupním 
portálu činí 247 000 tis. Kč bez DPH (284 050 Kč vč. DPH). Tyto práce je nutné dělat v letních 
měsících a v letošním roce by tak došlo ke střetu s realizací opravy pláště, s návštěvníky zámku a se 
svatebčany. 

Komise bere na vědomí informace k rozpočtovým změnám u opravy pláště Jílovského 
zámku a doporučuje nerealizovat opravu vstupního portálu v letošním roce. 

hlasování:  pro – 5  proti – 0 zdržel se – 0 

 

Výstavba nové mateřské školy v Modré: 
Dle informace p. Horáka ze společnosti HORTECH s.r.o. nepovolují nyní vodoprávní úřady septiky se 
vsakem. Vybírací jímka je z hlediska budoucích provozních nákladů neekonomická (5 až 15 tisíc 
měsíčně dle skutečné spotřeby vody). Dle vyjádření společnosti Severočeské vodovody a kanalizace 
a.s. ze dne 25. 3. 2019 vede jednotná kanalizace v chodníku u silnice I/13, která končí u objektu 
Modrá č.p. 150. Nejvhodnějším řešením je tedy vybudování nové kanalizační přípojky, ideálně 
nejkratší cestou přes pozemek p.č. 1432/2 nebo 1435/2 k.ú. Modrá u Děčína. Město bude jednat s 
majiteli pozemků o případných možnostech napojení na kanalizaci. 

 
 
II. Zpráva MUDr. Holého k doporučením komise  
 
Na jednání komise dne 21. 11. 2018 bylo MUDr. Holému doporučeno zoptimalizovat topný systém. 
MUDr. Holý udělal určitá opatření, např. rozdíl mezi temperovanou teplotou a provozní teplotou snížil 
na 4° C. Dne 17. 4. 2019 doručil MUDr. Holý zprávu, ve které hodnotí účinnost opatření. Snížení 
výstupní teploty kotle na 50° C nebylo ideální, neboť pak nebylo možné prostory vytopit na 
požadovanou teplotu. K vytopení prostor bylo třeba mít kotel nastavený na 60 - 65° C, což ovšem 
znamenalo vyšší spotřebu plynu o cca 160 m3 za 3 měsíce. Dle zprávy menší rozdíl nastavených teplot 
sice přinesl větší tepelný komfort a menší výkyvy teplot interiéru, ale za cenu vyšších nákladů.  
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Komise bere na vědomí zprávu MUDr. Holého a doporučuje nerealizovat žádné stavební 
úpravy, neboť s ohledem na roční spotřebu plynu by byla návratnost investice řádově 
několik desítek let. Komise doporučuje snížení nájmu např. o 500 Kč měsíčně na pokrytí 
ztrát souvisejících s vyššími náklady na vytápění, snížení nájmu komise projedná s MUDr. 
Holým. 

hlasování:  pro – 5  proti – 0 zdržel se – 0 

 

 
III. Žádost OSMŽP (p. Huzan) o posouzení stavu dřevostavby chaty na pozemku p.č. 
3683/1 k.ú. Jílové u Děčína za účelem možnosti jejího pronájmu 
 
Komise obdržela žádost p. Huzana z OSMŽP MÚ Jílové o posouzení stavu dřevostavby chaty 
nacházející se na pozemku p.č. 3683/1 k.ú. Jílové u Děčína za účelem možnosti jejího pronájmu. 
Žádost spočívala v posouzení chaty a vyjádření, zda je dřevostavba chaty ve stávajícím stavu 
bezpečná a je možné ji bez dalších úprav (oprav) pronajmout jako nebytový prostor, případně v 
doporučení nutných zásahů před poskytnutím k užívání.  

Chata byla postavena svépomocí před několika desítkami let. I když chata nejeví známky statického 
poškození, nemůže komise posoudit stav této chaty bez řádného statického posouzení zpracovaného 
oprávněnou osobou. Proto komise nedoporučuje obývání lidmi, ale pouze např. uskladnění nářadí.  

Komise doporučuje před případným pronajmutím chaty konzultovat s právníkem města 
Mgr. Buchtou možnost uvést v nájemní smlouvě ustanovení o tom, že se pozemek 
pronajímá s příslušenstvím (dřevostavba chaty), které bude nájemce užívat řádně a na 
vlastní nebezpečí s tím, že příslušenství není určeno pro obývání lidmi, ale pouze pro 
přechodné uskladnění nářadí apod.  

hlasování:  pro – 5  proti – 0 zdržel se – 0 

 

 
IV. Žádost OSMŽP (p. Žemlová) o součinnost při posouzení vstupů u panelového domu 
Nová 183-186, Jílové 
 
Komise obdržela žádost p. Žemlové z OSMŽP MÚ Jílové o součinnost při posouzení severních vstupů u 
panelového domu Nová 183-186, Jílové. Dle vyjádření OSMŽP jsou přístavky ze severní strany na 
hranici životnosti, odklání se od objektu a i střešní konstrukce jsou v havarijním stavu. OSMŽP se 
přiklání k demolici přístavků a k osazení vchodových stříšek nad vchody. 

Pan Tomáš Bouška informoval komisi, že mu byl uložen úkol, na základě kterého má připravit výzvu 
na celkovou revitalizaci celého domu Nová 183-186 včetně zateplení, výměny zdrojů tepla a zajištění 
dotace.  

Komise tedy doporučuje přístavky prozatím ponechat, nebourat je, ale provést jejich 
nejnutnější vyspravení (přetmelení, odvodnění stříšek apod.).  

hlasování:  pro – 5  proti – 0 zdržel se – 0 

 

 

 

Zápis provedla v Jílovém, dne: 25. 4. 2019 
Petra Drugová, v. r. 
člen Komise investiční a výstavby 
 
 

Zápis schválil: 
Jiří Kulhánek, v. r.   
předseda Komise investiční a výstavby 


